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Vážení a milí spoluobčané, 

rok 2020, který nás velmi potrápil náhlou 

pandemií covid-19, je za námi. Přinesl nám 

mnoho omezení, zákazů, nařízení a celkově 

významně zkomplikoval život každého z nás. 

Bylo nutné tuto nepříznivou situaci přijmout a se 

situací se popasovat. Velký dík patří všem, kteří se 

ihned nebo postupně časem sami aktivně zapojili 

do pomoci ostatním, a to především těm nejvíce 

ohroženým. Jsem hrdý na naše lékaře, hasiče, 

obchodníky a děkuji také všem učitelům, kteří i 

nadále budou mít velmi pestré povolání podle 

toho, jak PES zrovna ,,zaštěká”.  

I přes zmiňované skutečnosti a jistá omezení jsme 

nezaháleli a snažili se dále zvelebovat naši obec. 

Jen  krátce  bych  Vás  chtěl  informovat o  tom, 

co se zastupitelstvu za uplynulý rok podařilo  

zrealizovat. Zejména bych chtěl vyzdvihnout 

stavbu inženýrských  sítí  a  komunikací na 

Vinohradech,  tedy  nad školním  hřištěm.  Celá  

stavba stála téměř  25 milionů.  Určitě  se  běžte  

do  této lokality  podívat.  Já  sám  tam  velmi  

často jezdím a  někdy  si  připadám jako na  

mraveništi.  Většina  stavebníků  se  činí  a  budují 

své nové domovy. Už  se  těšíme  až  budou  

všichni  bydlet, založí  rodiny  a   aktivně  se  

zapojí do  dění v obci.  

Společně s  obcí  Hodonice jsme vybudovali  

spojovací chodník mezi prodejnou Coop  Tasovice  

a lékárnou. Zbudovali  jsme  zde  i  osvětlení.  

Dále  jsme  vybudovali nové osvětlení  mezi  

garážemi za místním  hřbitovem. Od jara loňského  

roku máme zpracovaný  nový  Územní  plán  obce  

Tasovice, za který  jsme  zaplatili  čtvrt miliónu 

korun. Jak  jste  si  jistě  všimli,  podařilo  se  nám   

zrealizovat  výměnu nového  rozhlasu za  dva a  
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půl miliónu, na  nějž  jsme získali  dotaci téměř   

dva  milióny korun. V rámci rozhlasu  máme i  

nový  protipovodňový plán  obce  Tasovice, na  

který  se  můžete  podívat  na  stránkách  obce.  

Podařilo se  nám  také  koupit  Kamenosochařství   

od  pana  Benešovského, kde  bychom  chtěli  do  

budoucna  zřídit  sběrný  dvůr.   Dále  se nám 

podařilo vybudovat  novou komunikaci za 

hřištěm, která  stála celkem   sedm miliónů a  

máme  zde  také  požádáno  o dotaci, o které  se  

bude   rozhodovat  v letošním  roce.  Po dlouhém  

dopisování  s fondem Ministerstva pro místní  

rozvoj se  nám  podařilo   získat  cca 650.000,- Kč  

na dětské  hřiště, které máme již rok a půl 

vybudované.  

Na  další  věci, které  jsme  v  obci  během 

loňského  roku  vybudovali, si  již  ani  

nevzpomínám, ale  Vy  jste  si  jich  jistě  všimli 

sami. Chtěl bych touto cestou poděkovat  

Zastupitelstvu  obce  Tasovice  za  spolupráci. 

Osobně  si  myslím,  že jsme výborná  parta,  která 

se společně  snaží rozvíjet  naši  obec.  Děkuji.            

V letošním roce máme  připravené projekty, které  

bychom  chtěli realizovat, avšak s  ohledem k  

novému  daňovému  balíčku musíme být  

obezřetní. 

Od   prvního  března  bychom  začali budovat  

nové  autobusové  zastávky u fotbalového  hřiště. 

Další skvělou zprávou je, že v brzké době 

začneme realizovat připravovaný projekt nového  

parkování  před základní  školou, u  kterého  bude  

také  chodník a nové  místo  pro  přecházení u 

Majorového z  důvodu bezpečnějšího  pohybu dětí 

při chození  do  své  oblíbené školy. Když  už  

jsme u Základní a  Mateřské  školy  v  Tasovicích, 

SLOVO STAROSTY 



tak  si  dovolím  zmínit  připravovanou  opravu 

střechy na budově základní školy,  která  byla  

vybudována v  roce  1996. Dále budeme o letních 

prázdninách opravovat část  vnitřních  prostor 

Mateřské  školy  Tasovice, kde  musíme  vyměnit 

také elektroinstalaci. V Tasovičkách  musíme 

vybudovat část dešťové kanalizace, kterou bude 

svedena dešťová voda od garáží za hřbitovem  do  

kanalizace  u  mlýna. Vzhledem k tomu, že v  obci  

nemáme dětské hřiště pro děti od deseti do  

patnácti let, případně  i  starší,  tak  bychom  chtěli   

vybudovat u mateřské školy  nové  dětské  hřiště,  

takzvaně PUMPTRACK, který si  jistě  oblíbí  

i někteří  dospělí.  

Je toho ale mnohem více, co pro vás 

připravujeme. Nechtěl  bych  však  předbíhat nebo  

to zakřiknout, protože se  jedná  o  nákladné 

projekty, na které  jsme požádali  o dotace,  bez  

nichž nemůžeme tyto akce realizovat.  Postupně 

vás o všem budeme informovat. 

Nový rok jsme uvítali optimisticky s novým 

nábojem opět něco smysluplného pro obec udělat. 

Budeme rádi  za  každý Váš nový nápad.  

Vážení  spoluobčané,  přeji Vám v  novém  roce 

pevné zdraví, mnoho  štěstí,  mějte se  rádi a 

pokud vás něco bude trápit, prostě mi to dejte 

vědět. Podíváme se na to… 

      

                      Petr 

 

 

 

 

 

 

Významného životního jubilea se dožívají: 

Leden – Klíčníková Zdeňka 

              Klimešová Marie 

              Kočicová Helena 

              Uherková Marie 

                          

Únor –  Humpolíková Antonie         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Statistika evidence obyvatel za rok 2020 

                       

Narození:   10 dětí (5 dívek, 5 chlapců) 

 

Vašinová Veronika  (únor) 

Hrabalová Elena (březen) 

Ingerle Oliver (březen) 

Sláma Patrik (květen) 

Pokorná Anna (září) 

Seidl Theodor  (září) 

Debefová Viktorie (září) 

Fukal Petr (říjen) 

Čermáková Sofie (říjen) 

Čerstvý Lukáš (prosinec) 

 

Úmrtí:  9 občanů (4 ženy, 5 mužů) 

 

Přihlášeno k trvalému pobytu:  38 občanů 

 

Změna trvalého pobytu (odhlášení): 33 občanů 

 

V roce 2020 bylo v naší obci pět žen nad 90 let: 

Vašinová Františka, Uherková Marie, Brychtová   

Květoslava, Panáková Ludmila, Straková Zdeňka   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Březen –  Botík Josef 

                 Brychtová Květoslava 

                 Hažmuková Josefa 

                 Panáková Ludmila 

                 Paulenková Anna 

                 Šupková Marie 

                 Vavřínová Ludmila 

           

Oslavencům přejeme pevné zdraví, životní 

optimismus a mnoho šťastných chvil prožitých  

v kruhu nejbližších. 

Zároveň se touto cestou omlouváme, ale z důvodu 

vládních opatření jsou až do odvolání návštěvy 

jubilantů přerušeny. 

 

 

 

 

SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

MATRIKA 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nejmodernější, v pořadí desáté sčítání v historii 

České republiky nás čeká letos.  

15. února 1921, před 100 lety, proběhlo první 

prvorepublikové sčítání.  

To letošní odstartuje 27. března. Jeho první fáze, 

která je připravena jako online, bude zcela 

bezkontaktní, a vzhledem k epidemické situaci i 

nejbezpečnější.  

Od 27. března do 9. dubna se lidé budou moci 

sečíst přes webovou nebo mobilní aplikaci z 

pohodlí domova, bez nutnosti dalšího kontaktu se 

sčítacím komisařem. Jedinou podmínkou online 

sečtení je přístup k internetu.  

Online sčítání je rychlé a jednoduché a lze ho 

provést odkudkoli, kde je připojení k internetu.   

Má také řadu výhod. Například tu, že za celou 

rodinu může vyplnit sčítací formulář jeden člen,  

 

 

 

 

 

 

který má od ostatních k dispozici potřebné údaje. 

Online sčítání je zároveň ideální variantou z 

hlediska obrany proti šíření koronaviru.   

 

Ten, kdo se z jakéhokoliv důvodu nebude moci 

sečíst online, vyplní v druhé fázi sčítání klasický 

listinný formulář, a to od 17. dubna do 11. 

května. Za velmi přísných hygienických opatření 

ho občan získá od sčítacích komisařů spolu s 

odpovědní obálkou. Vyplněné formuláře bude 

možné zdarma vhodit do jakékoliv poštovní 

schránky, poslat na P. O. Box České Pošty nebo 

odevzdat na kontaktním místě sčítání. Veškeré 

informace o Sčítání 2021 jsou dostupné na 

stránkách www.scitani.cz. 

 
    (převzato ze stránek Českého statistického úřadu) 

 

PLÁNOVANÉ INVESTICE 
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HITRA ZJITRA 

(pivis63) 

kapitola pátá…….. 

po lovu, který je zábavou, která chvílemi přechází 

do fáze zábavy z nutnosti, protože na břehu, když 

ti něco nejde, tak se sbalíš a jdeš dělat něco jiného, 

ale co pět kilometrů na moři, kdy sedíš s mistrem, 

který loví a půlmistrem, který loví občas, ale loví, 

nemůžeš najednou říci, chlapi jedem, mě to 

nebaví… musíš trpělivě čekat a jen tak mezi řečí 

popichovat stylem, že by se mohlo zhoršit už tak 

mizerné počasí, že by bylo záhodno se najíst, nebo 

třeba něco o žízni ….s potřebou na potřebu 

neuspěješ, protože ta se vykonává na lodi přímo 

do moře, takže musíš být trpělivý a předstírat, že 

tě to baví, i když víš, že tě to nebaví a čekat….to 

vše platí, dokud mistr loví, když náhodou mistr 

neloví nebo mu dojdou třeba cigarety nebo má 

žízeň, v lodi sice nějaké pití je, ale to je už rozpité 

nebo teplé, prostě nějaký důležitý problém, pak 

nastane situace, že po krátké poradě s půlmistrem 

dojdou k názoru, že už toho bylo pro tentokráte 

dost, i když ten někdy bezedný kalfas není plný, 

že je přeci jenom čas vrátit se zpět na základnu a 

nechat v tom rybníku taky něco na další den… mě 

se většinou nikdo na nic neptá, já v rychlosti 

vytahuji namočené náčiní, většinou na poslední 

chvíli, takže když už loď nabírá své provozní 

obrátky, mé prázdné háčky vlají ve vzduchu a 

ohrožují přihlížející racky v letu… pak  se stěží 

přesouvám z přídi lodi na nějaké bezpečnější 

místo, kde se můžu hlavně  něčeho chytit a souboj 

s vlnami může začít…on už vlastně začal, neboť 

do doby, než se mi podaří dostat se na to 

bezpečnější místo, jsem již několikrát osprchován 

studenou mořskou vodou a zmítán na přední 

palubě zleva doprava a nebýt vysokého bortu a 

zábradlí na něm, tak bych byl mužem přes 

palubu…jen doufám, že by si toho ti dva aspoň 

všimli….přes rameno slyším jen…už si, sakra, 

sedni, ať můžeme konečně vyjet… pak následuje 

zběsilá jízda, přirovnal bych ji k horské dráze 

křížené s jízdou na hřbetu zdivočelého býka s 

občasnou sprchou vody, která má sloužit 

pravděpodobně ke spláchnutí studeného potu z 

čela…nevím, jestli se studený pot dá tímto 

způsobem setřít… jen tuhle…sranda, ale fakt je až  

 

 

potom….jsme se vraceli domů z lovu poklidně, až 

moc poklidně. odjeli jsme na lov na nevzdálenější 

místo, které jsme si našli na mapě mořského dna, 

nejeli jsme tam poprvé, takže jsme věděli, že je to 

vcelku dálka, je to skoro uprostřed  fjordu a což je 

zajímavé, je tam velmi malá hloubka…přitom 

maminka mi vždycky říkala…neplav doprostřed 

rybníku, je tam velká hloubka… je vidět, že není 

rybník jako rybník... předešlý lov tu byl vcelku 

úspěšný i já lovil, ale jen tak jak jsem už popsal, 

ale možná přeci jen o trošku víc… tentokráte to 

nebylo až zas tak… mistr lovil, ale trocha míň, 

takže jsme hledali ty příšery, parníkem brázdili 

okolní vody…přišel čas návratu, neboť už i mistr 

naznal, že už toho bylo dost, takže nebylo co 

řešit… mezitím už se vydala na cestu i druhá loď 

naší výpravy…o té ještě nebyla zmínka, později se 

o ni taky zmíním… taková poměrně menší 

kocábka, která pojme ale taky tři natěšené rybáře, 

má ale slabší motor, který sice pomaleji jede, ale 

taky méně papá…přímá úměra prostě platí                 

i v norsku…vyjeli dříve a namířili si to trochu 

divným směrem, jakoby dál od nás…dál a kousek 

na moři je vzdálenost relativní, zdá se to kousek, 

ale ve skutečnosti je to třeba kilometr, my jeli 

směrem, který považoval mistr za ten správný, 

tentokrát se ho musím ale zastat, on se zdál 

správný i mně…po nějaké chvilce….chvilka je, že 

se pobřeží přiblíží a oko to rozpozná…nám 

najednou z ničeho nic škytl motor našeho parníku, 

škytl ještě jednou a odmlčel se, mezi řidiči se říká, 

že chcípl… po několika pokusech nastartovat se 

začala hledat závada a tentokrát to netrvalo 

dlouho, za a) bylo správně…došel benzín, 

uprostřed fjordu, foukal vítr, což by tolik nevadilo, 

ale foukal zrovna směrem, který nám vůbec 

nevyhovoval, neboť tím směrem bychom k 

vzdálené pevnině dorazili až tak po konci našeho 

pobytu…pravda, loď je vybavena pro tento případ 

pádly, kterým já říkám od počátku párátka, takže 

si asi dovedete představit, jak asi vypadají a jak by 

se s nimi pádlovalo…jen tak se od něčeho odrazit 

nebo se přitáhnout, neboť jedno je teleskopické a 

je na konci vybaveno háčkem…takže nic... mistr 

zprvu znejistěl, ale vzhledem ke svému postavení                   

a zkušenostem nabytých při této turistice zachoval 

naoko chladnou hlavu a napadl ho 

telefon….kontaktoval vzdalující se spřízněnou  

ČTENÍ NA POKRAČOVÁNÍ 



posádku, ale signál dosahoval velmi nízké kvality, 

takže se nebylo možné domluvit. přišlo na řadu 

mávání, trapné mávání….druhá posádka se 

zachovala opravdu profesionálně, dokázala si dát 

dohromady i při trocha vyšším obsahu 

podpůrných prostředků v krvi, že mávání  a pouze 

vyzvánějící telefon je novou formou volání o 

pomoc a nezištně přispěchala na pomoc…ještě že 

v lodi bylo lano…asi jsme nebyli první posádkou 

tohoto parníku…a mistr se styděl, ale nenechával 

to na sobě nikterak znát,.. zachránci byli sice u 

nás, ale i oni neměli zásob ve své nádrži na 

rozdávání, ale i tak muselo dojít k odtažení 

 

 

 

 

Víte, že…….  

 zpravodaj obce Tasovice začal vycházet na 

jaře roku 1999 ? 

 v lednovém čísle roku 2001 na základě 

Zákona o ochraně osobních údajů přestali 

být ve zpravodaji zveřejňováni jubilanti? 

 v červnu 2001 vyšlo poslední číslo 

zpravodaje? 

 

Z lednového zpravodaje roku 2001 

nepojízdného vozidla…jako když škuner 

přetahuje v přístavu velikou zaoceánskou loď, 

takový byl asi na nás pohled, neboť si to fotili i 

pasažéři kolem projíždějícího trajektu…a modlili 

jsme se, modlili jsme se všichni, aby i naší vlečné 

lodi nedošel benzín, protože to bylo domů ještě 

opravdu hodně daleko…píši, tudíž jsme dorazili… 

hned navečer se jelo do místního nejbližšího 

města natankovat a už se to prý nemůže stát… 

říká se, nikdy neříkej nikdy…a ještě domů 

nejedem 

                           (pokračování příště) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZPRAVODAJ PŘED 20 LETY 



Z březnového zpravodaje 2001 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dětské hřiště 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PŘED – PO ( foto rubrika) 



 

Chodník Tasovice – Hodonice 

 

Oprava místní komunikace pod pískovnou 

 

 

Kontejnerové stání nad splavem 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Boží milosti  (recept od babičky) 

 

250 g polohrubé mouky, 3 žloutky, 2 – 3 lžíce bílého vína,        

1 lžíce rumu, 1 lžíce smetany, ½ lžičky cukru 

na špičku nože soli 

 

Těsto dobře vypracovat, vyválet a ihned smažit.  

Usmažené obalit v cukru.  
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